
 Číslo materiálu: 6/58 
Komise: Komise pro životní prostředí  

Datum :   23. 10. 2017 v 17,00 hodin, v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, 
Václavské náměstí, 1. patro 

Přítomni: 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 

Martin Hlavatý, Tomáš Klail, Ing. Jaroslav Krejčí, Milan Krčík, Luděk 
Kment, Josef Kraus, Jitka Zimmermannová, 
RNDr. Zdeněk Lipský, CSc., Ing. Lenka Dupalová, Ing. Jitka 
Doležalová, Irena Jelínková, Leoš Knížák, 
Jana Adamová, Ing. Ladislav Exner, 

Člen RM: Josef Kraus, 

Příští jednání: 11. 12. 2017 v 17,00 hod. v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, na 
adrese Václavské náměstí 182, 1. patro 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města Kutná Hora 
 
b e r e   n a   v ě d o m í 
 

       zápis z jednání komise pro životní prostředí ze dne 23. 10. 2017. 

        

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
a) Kácení stromů ve městě – p. Hlavatý s p. Klailem zahájili diskuzi o zvýšeném počtu kácení stromů ve 
městě (např. akát v ulici Masarykova byl pokácen bez vědomí členů spolku Denemark a dle jejich 
posouzení nebylo nutné strom kácet. OI-TO sl.Jonáková zaslala komisi posudek na zmíněný strom, který 
byl v havarijním stavu). Dále by se neměly stromy kácet, pokud nejsou finanční prostředky na náhradní 
výsadby. Pan Klail, jako člen spolku Denemark chce být přítomen schvalování a posuzování stavu dřevin, 
navržených TO ke kácení. 
 
Předseda komise p.Hlavatý předložil členům seznam stromů, připravených ke kácení: 

 Vrba v ulici Puškinská – není nutné strom likvidovat, stačí provést řez na hlavu. 
Vyjádření TO: U uvedeného stromu nelze výše uvedený řez provést. Strom nesplňuje provozní 
bezpečnost. 

 Topol v ulici Šandova – pokud se jedná o požadavek občanů ke kácení, z důvodu stínění stromu 
do bytu, komise nesouhlasí s kácením. 

Vyjádření TO: U topolu dochází k lámání větví a svým stářím ohrožuje kolemjdoucí.  

 Smrk v parku U tří pávů – komise souhlasí s kácením. Strom by mohl být využit jako vánoční. 

 Borovice v ulici Masarykova – minulý rok byla provedena vazba. Stačí odlehčit, ale není potřeba 
kácet. 

Vyjádření TO: Na borovici je zpracován posudek z roku 2015 Ing. Kolaříkem. Provedená bezpečností 
vazba je příliš napnutá a kmen se rozpadá. Kácení stromu je nutné. 
 
V rozpočtu města pro rok 2018 by se měly navýšit finance na nové výsadby dle zákona. Pan Kraus 
doplnil, že finanční prostředky by měla Rada města zajistit. 
Vyjádření TO: Z důvodu nedostatku financí, které byly na zeleň vyčleněny, nebude v letošním roce 
dosadba realizována. Pro rok 2018 nebylo schváleno navýšení rozpočtu na zeleni, proto nebude dosadba 
realizována ani v následujícím roce. S potřebou navýšení financí na výsadby byli představitelé města 
seznámeni.  
 
b) Tisy na hřbitově – p. Kraus žádal členy komise na jednání KŽP dne 22. 5. o posouzení stromů u 
památné hrobky na hřbitově Všech svatých. Do dnešního dne nemá odezvu a znovu tedy žádá, aby se 
věc řešila. Požadavek na kácení stromu vznesli i majitelé památné hrobky.  
 
c) Sběr kovových obalů – ve městě bylo rozmístěno 10 ks kontejnerů šedivé barvy určené pro sběr 
drobných kovových obalů. 
 
h) Jednání bylo v 18,30 hodin ukončeno a příští termín bude 11. 12. 2017 se zahájením v 17,00 hodin, 
v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, Václavské náměstí,1. patro. 
 
 
 
 
 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
 
Komise pro životní prostředí doporučuje navýšit rozpočet města o finanční prostředky na náhradní 
výsadby, ochranu a ošetření veřejné zeleně a pokud možno zabránit kácení stromů ve městě. 

4) Reakce rady města : 

 
Usnesení č. 912/17 k zápisu komise životního prostředí 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 
zápis z jednání komise pro životní prostředí ze dne 23. 10. 2017. 

Zapsala: Kateřina Hladíková                                       Elektronicky ověřil: Martin Hlavatý 

 

 

 

 


